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To: A @minvws.nl]
Cc: A.

2
as @minvws.nl]

From:

Sent:

Subject: RE: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voorvolgende covid kamerbrief

Received: Thur 11/19/2020 11:03:57 PM

gi

lk heb [BE maandag zelf even gebeld om voortgang en aanpak te bespreken.

Daarop heb ik

- voorzet voor eventuele briefing gemaakt, deze afgestemd met

- gesprek met VGP/ Beleid omdat elders ook initiatieven waren ontstaan;

-Vandaag gesprek (geleid doorERIN met de directies (VGP/ PG/ Beleid Sport/ DCo ~JE
en

afgesproken een kort advies aanpak nav brief | EEontwikkelen dat maandag in de staven kan worden besproken.
- Bijdrage DCo is advies aanpak leefstijlcampagne (laatste versie ligt nu oil EE) eea gaat dan naarBR IEE tr

integrale voorbereiding.

Groet!

ven: [E01 [5 EE (NED)EREn>Verzonden: donderdag 19 november 2020 21:39

Aan : JEEI @minvws.nl>
CC: BEART ERED. <BR @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Even een check ivm afiwezigheid [ffBuiten de actie van de zin in de spreektekst HdJ. Heb jij hier een reactie van [fiop
gekregen?

Met vriendelijke groet,

Directie Communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein5 | 2511 VX | Den Haag

BE...DCo)
minvws.nl

www .rijksoverheid.nl

van: IEEEEEL <BEEEEDI mins o>Datum: vrijdag 13 nov. 2020 5:06 PM

Aan: , IE.

SES @minvws.nl>, E 2d EB minvws.nl>

Kopie: 5.1.2¢f @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

.

lonESEZIREtuur ik jullie dit bericht namens ons beide (we zijn een leuk setje ;-)

SITUATIE

— Geluiden uit de markt (brief|JJSEZ obesitas en corona) + optredens van leefstijlexerts | EENen bv petities online +

wens Blokhuis vanuit NPA, Sportdirectie vanuit sport en hewegen (sportakkoord) en uitspraak/ toezegging Min. Van Ark maken
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communicatie over de waarde van fit zijn/ goed voor jezelf zorgen zeer relevant in tjiden van leven met Corona. Op langere termijn

wordt er ook op ingezet in de contourennota maar dat ter zijde.

—> Daartoe is 3 weken geleden een integrale brf opgezet met GGZIEE odin: BE alcohol (5.1.2 en Sport en hewegen

IBEX: en gekeken hoe deze binnen Corona communicatie zou kunnen passen. Dat heeft nog niet tot substantiéle voorgang

geleid, omdat men zich geconfronteerd ziet met vele onderwerpen (vaccin/ testen/ leefstijl/ maatregelen/ quaraintaine etc).

— Omdat de druk is opgevoerd en van vele kanten komt, is men inmiddels ook bij VGPEEEde brief) in actie.

Vanochtend heeft daarom integrale afstemming plaatsgevonden. NKC heb ik daarna gesproken.

STRATEGIE & AANPAK die we voorstaan

RATIONALE

—- wanneer mensen goed voor zichzelf zorgen (bewegen, matig met alcohol en gezond eten), niet of stoppen met roken) heeft dit

een effect op de zorg: de druk op de zorg wordt daarmee iets ontlast. Dat is belangrijk om de mensen die (covid non covid) zorg

nodig hebben ook te kunnen behandelen.

WENS

-> De MP die in de persco naast houd afstand etc ook bencemt: ‘... en mensen... blijf fit: zorg dat u genoeg beweegt waar dat

kan—ik pak zelf ook bewust zoveel mogelijk de fiets- en let op uw gezondheid want dat kan helpen de zorg daar te kunnen bieden

waar deze nodig is (of zoiets)

CAMPAGNE

— Mijns inziens bewust een campagne die thema ‘zorg goed voor jezelf’ als uitgangspunt heeft.

Dat omvat alcohol, voeding, bewegen en sport, roken, ontspanning (GGZ) etc.

NKC heeft een campagnelijn: “zo doe ik het” m.i. een prima vehicle omdat dit een perfecte endorser kan zijn van een burger naar

anderen. Het klinkt heel anders als de overheid dit zou zeggen uit haar naam. Let wel: uitdrukkelijk niet de link leggen tussen

obese zijn en leefstijl en corona, wamt dan wakkeren we onrust aan en wekken we de suggestie dat lijnen/ afvallen helpt tegen

corona terwijl (snel) afvallen juist erg ongezond is.

VRAAG

1. Staan we achter een leeftsijlcampagne

Zien we dat onder het signatuur van alleen samen/ corona comms

Is een verkenning van de route zo doe ik het, waardevol?

Is er budget te creeeren?

Waar laten we eea uitwerken (IM en Roorda zijn overbooked m.i.)Lp

Wi

Hoe kunnen we her een voortvarend vervolg in creeeren?!

Een bel is uiteraard welkom indien gewenst.

Ga ik nu even de 5 uur show kijken (MetERER van Plateringen over -—> Eerlijk over alcohol yeah!)

Griz, 5.1.2¢

van: [ESETE]JEREo minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 16:43

Aan: BEEEN EEE ninvws.0)>
Onderwerp: FW: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Urgentie: Hoog

Hi, hier was ik mee aan het stoeien...emotie eruit, facts erin, plan naar de horizon toevoegen, zeiden we net.

Heel fijn datjij deze mail overpakt. Tnx lady!

Zie in geel hieronder. VGP is bezig met een stukje tekst voor de corona-brief. Daarin willen wij eigenlijk zeggen: we voegen

leefstijl toe aan de corona-campagne.

Daar zijn we mee bezig geweest, maar het is tot nu toe niet gelukt om dat voor elkaar te krijgen.

ze Wk vandaag geprobeerd contact te krijgen met NKC. Ondanks dat de stas er ook naar heeft gevraagd.
e geluiden uit de samenleving worden steeds luider, 5 1.2] en alle ondertekenaars geven als argument dat je
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ook de druk op de zorg kunt verlagen door mensen te helpen/aan te sporen/adviseren gezond te leven. Dat kleine stapjes ook al

helpen, een half uur wandelen, 2 kilo kwijt raken als je obesitas hebt. En dn hebben we ook het gegeven dat iedereen die

thuiswerkt ongezonder eet en minder beweegt. Etc.

van: INEEEDNNIE. (GE) HEEXEXNINo invvis.ol>
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 15:36

aan: [EENBE SERED invws.ni>
Onderwerp: FW: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Urgentie: Hoog

van: EXE IE. (I) JEEERle minvws nl»
Verzonden:

BE
13 november 2020 14:48

Onderwerp: Uitvraag nav Toezegging minister Van Ark tijdens AO gisteren voor volgende covid kamerbrief

Urgentie: Hoog

Ha collega’s,

Zie onderstaande mailwisseling over toezegging MMZS t.a.v. Coronabrief van komende
i juli ii

indien mogelijk teksten aanleveren? Deadline is maandag 14u bij PDC dienstpostbus en

Groet,

Verzonden: vrijdag 13 november 2020 10:35

@minvws.nl>

) minvws.nl>;

) minvws.nl>;

Urgentie: Hoog

EEN
Vanuit MEVA was gisteren het AO Arbeidsmarkt met Tamara van Ark. Daar kwamen een tweetal random onderwerpen aan bod,

namelijk enerzijds een artikel van Follow the Money, waarin werd geconcludeerd dat vrijgevestigde artsen goed geld verdienen

met het afnamen van testen en de coronacrisis

Ik schat zo in dat het eerste punt bij CZ/team testen ligt en

het tweede punt bij VGP. Zouden jullie de toezeggingen kunnen doorgeleiden aan de juiste personen?

Dank!

Groeten,

5.1.2e

van:EEEIE. GB) BERESM@ minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 13 november 2020 10:16

@minvws.nl>

2minvws.nl>; IEEE EXE), EXEY. (NEREDNN) EXER© minvws 11>;
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Onderwerp: Toezegging minister voor volgende kamerbrief

«IE
Gister in het AO arbeidsmarkt heeft de minister toegezegd dat zij in de volgende coronabrief zal ingaan op een artikel van Follow

the Money. De Partij van de Dieren heeft een reactie gevraagd op het artikel waarin wordt geconcludeerd dat vrijgevestigde
artsen goed geld verdienen met het afnemen van testen en de coronacrisis.

Daarnaast vroeg Van Esch of het kabinet een reactie kan geven in de volgende coronabrief op de oproep van artsen om meer

aandacht te besteden aan gezonde leefstijl. De minister heeft hierbij toegezegd dat, mits hierover iets te melden valt, dat zij dit

zou meenemen in de brief.

Zou jij deze toezegging kunnen doorgeleiden naar de coérdinatoren van de coronabriet ERINis met vakantie. Zij weet goed
hoe het zit met het vastleggen van toezeggingen. Maar omdat de volgende brief al snel is, Is het denk ik toch wel goed om dit

ook alvast via jou uit te zetten. Denk je niet?


